
Referat fra elevrådsmøte 2 ved Hesseng Flerbrukssenter 

Dato: 10.11.23 

Tid for møtet: 10.00 – 11.00 

Sted: Store møterom oppe. 

_________________________________________________________ 

Til stede 

Erica, 4. trinn  Sverre, 4. trinn  

Ingrid, 5. trinn  Astrid 5. trinn 

Isak, 6. trinn  

Mina, 7. trinn Hedda, 7. trinn 

       

23/24 -
2.1 

 Navn på sak: Gjennomgang av forrige referat 

Hva kommer fram/info 
Økonomiplakat skulle henges opp i klasserommene. Trinnene har 
informert om dette i klassene, men det er ikke hengt opp plakater. 

Hva ble bestemt: 
Silje skriver ut flere plakater så får trinnene hengt disse opp i 
klasserommene sine. 

Kommentarer: 
 

 

23/24 -
2.2 

 Navn på sak: Godkjenne møteplan 

Hva kommer fram/info: 
Fint å ha en møteplan tidlig på året, skaper forutsigbarhet.  

Hva ble bestemt: 
Om møtedager må flyttes på grunnet annet gjøres dette fortløpende 
ved behov. 

Kommentarer: 
Lage møteplan bør gjøres på det første møtet hver høst.  

 

23/24 - 
2.3 

 Navn på sak: Søknad til Skolelyst  
 

Hva kommer fram/info: 
Skolen kan søke Skolelyst om midler (10 000 kr). Det kan søkes om alt 
som bidrar til økt skolelyst for elevene. Søknadsfrist 15.11.23 

Hva ble bestemt: 
Erica og Isak skriver søknad. Forslag til saker det kan søkes om:  



→ kantine/ pizza til 1. – 7. trinn.  
→ transport v/skoleturer i nærområdet. 
→ oppgradere uteleker (snowboard, akematter, utstyr til TL aktivitet) 

Kommentarer: 
Kort tid til søknadsfrist, så Silje, Isak og Erica skriver søknaden tirsdag 
14.11 kl. 09.00. Denne sendes til avd.leder mellomtrinnet som sender 
inn.  

 
 

23/24 - 
2.4 

 Navn på sak: Oppfølging fra fjorårets saker.  
 

Hva kommer fram/info: 
Stripse fast nettet ved fotballbanen som er mot bekken, ballen går ofte 
under nettet og i bekken.  
Elevene ønsker juleball/skoleball i år som tidligere år.  
Elevene ønsker som tidligere fortsatt skate/sykkel/tau bane/ park i 
skogen. 

Hva ble bestemt: 
Fotballnett; sjekk om vaktmester kan fikse. 
Skoleball; sjekk med FAU og i SU møtet. 
Skate/sykkel/tau bane/park; sjekk med FAU og i SU møtet.  

Kommentarer: 
Sak om skoleball og skate/sykkel/tau bane/park tas i SU – møte.  

 

23/24 - 
2.5 

 Navn på sak: Saker fra trinnene.   
 

Hva kommer fram/info: 
3. tr: ønsker aktivitetsdag med småtrinnet. Sjekk med lærere på 
småtrinnet. 
4. tr: Ønsker nye tegnesaker/tusjer. De de hadde i fjor ble borte. Silje 
sjekker om noen vet noe om disse.  
Ønsker flere metallspader, det er kun 3 stk og mange ønsker å bruke 
disse.  
Ønsker English Day med tema Harry Potter, på mellomtrinnet synes 
noen av de eldste elevene at dagen nok var morsom for de litt mindre, 
men de var usikre på hvor stort læringsutbytte de selv hadde.  
Ønsker skokost for å få av seg snøen ute, blir vått i garderoben.  
Ønsker skoskje, da den de har er ødelagt. (flere trinn sier de gjerne 
skulle hatt skoskje) 
Ønsker karneval i februar. 



Foreslår fotballmøte (gjerne med en trener, som kan forklare regler) 
Mange vet reglene men følger dem ikke, også blir det mye unødvendig 
stygg språkbruk og irritasjon på fotballbanen. 
5. tr: Micro/vannkoker på mellomtrinnet 
En til basketkurv. 
Fotballvegg, var lovet tidligere men skuret vi skulle få hit ble ikke av. 
Går det an å finne annen løsning? 
6. tr: Ønsker snøballblink til å henge opp på mellomtrinnet.  
Ønsker å bruke tyggis i timene. 
Ringeklokke i skolegården som funker? 
Forslår jevnlig hjemmeskole, en gang i måneden eller lignende 
Ønsker å jobbe mer på ark, ikke bare på pc. 
7. tr: Ønsker sykkelbane en plass nært skolegården.  
Ønsker å bruke tyggis i timene. 
Ønsker et til innefriminutt i vintermånedene (nov – mars) Altså fysak + 
et til innefriminutt (langfri). 
Ønsker juleball. 
Ønsker skotørker.  

Hva ble bestemt: 
Silje videreformidler de ulike sakene til riktige mottakere (lærere, 
avd.leder, rektor, fau) 

Kommentarer: 
Mange saker på dette møtet, kan ta litt tid å få svar på alle saker.  

 

23/24 - 
2.6 

 Navn på sak: Språkbruk og holdninger   
 

Hva kommer fram/info: 
Det oppleves en del dårlig språkbruk (rasistiske uttrykk, negativ 
språkbruk mellom elever). Lærere har startet opp et arbeid rundt dette, 
da spesielt på mellomtrinnet. Lærere ønsker at elevrådet løfter denne 
saken fram, da lærere merker at det er en del dårlig språkbruk/ 
oppførsel/ handlinger som kan føre til dårligere skolemiljø. Elevrådet 
var for øvrig enig i dette, og de kjente igjen problemstillingen. Elevrådet 
er enig i at de ikke vil at det skal være slik på vår skole, så de vil at vi 
skal jobbe med dette. 

Hva ble bestemt: 
Ang sak om språkbruk/folkeskikk nådde vi ikke å diskutere denne 
ferdig, så Silje setter opp nytt møte i løpet av november så elevrådet 
får diskutert hvordan det kan jobbes med dette. 

Kommentarer: 
Sak om språkbruk/folkeskikk tas i SU – møte. 

Mvh Elevrådet.  


